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Zadeva: vprašanja in pobude 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško pobudo oziroma 

vprašanje in prosim za pisni odgovor. Vprašanje se nanaša na pojav tatvin koles in ukrepe 

za povečevanje varnosti koles. 

Kolesarjenje je priljubljena oblika za gibanje po mestih. Hkrati postaja vedno bolj prepoznana 

alternativa drugim prevoznim sredstvom predvsem tudi zaradi pozitivnega vpliva na zdravje 

ljudi in zmanjšanje onesnaženosti okolja. Za spodbujanje kolesarjenja je poleg ustrezne 

prometne infrastrukture ključno tudi izboljšanje pogojev za parkiranje koles. Varno parkiranje 

kolesa na ključnih točkah oz. destinacijah pomembno prispeva k odločitvi posameznika, da se 

odloči pot opraviti s kolesom. Predvsem, če gre za pot na delo ali v šolo, kjer je kolo dlje časa 

- več ur parkirano na javni površini. 

V Sloveniji je po podatkih policije ukradenih oziroma prijavljeno pogrešanih letno okoli 3.000 

koles. Večji del vseh je ukradenih v Ljubljani. Množične kraje koles marsikoga odvračajo od 

tega, da bi pot v mesto ali na delo opravili s kolesom. Posledica je tudi uporaba starejših koles, 

ki so manj vredna pa tudi manj varna. 

V zvezi s tem naslavljam naslednje: 

1. Ali Mestna občina Ljubljana zaznava kraje koles kot problematičen pojav, ki vpliva na 

odločitve občanov pri izbiri načina prevoza? 

2. Ali je v Ljubljani po oceni MOL dovolj varnih kolesarnic? 

3. Ali ima MOL v načrtu zagotoviti dodatne prostore in infrastrukturo za varno parkiranje 

koles? 

 

 

Hvala in lep pozdrav, 

 

mag. Marko Koprivc, l.r. 

vodja Svetniškega kluba SD 


